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Uprzejmie informuję, że na XLV sesji Rady Miejskiej 28 stycznia 2021 r. w punkcie 
„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Grzegorz 
Światłowski zwrócił się z prośbą o przygotowanie raportu na temat funkcjonowania 
składowiska odpadów w Klikowej i zawarcie w nim informacji dotyczących: historii 
składowiska i jego obecnego stanu, ewentualnego wygaszania i rekultywacji terenu 
lub dalszego rozwijania składowiska, działań podejmowanych przez Miasto w związku 
z uciążliwościami zapachowymi, liczby podejmowanych interwencji (raport ze Straży 
Miejskiej), infrastruktury wokół składowiska – w tym okalającej go drogi technicznej 
umożliwiającej objazd i wyjazd w okolicy ronda w Mościcach. Radny zaapelował, 
aby do raportu dołączona została korespondencja dotycząca składowiska prowadzona 
pomiędzy Miastem a spółką. Poprosił, aby raport został sporządzony do końca lutego 
bieżącego roku. 

Ponadto radny zapytał, kiedy Miasto przystąpi do programu Pracowniczych Planów 
Kapitałowych, ile osób jest zainteresowanych uczestnictwem i jakie podmioty są chętne 
do prowadzenia programu dla samorządu. Poprosił o informację, czy prawdą 
jest, że do wyboru firmy zajmującej się PPK został zatrudniony podmiot zewnętrzny 
i jeżeli tak, to jakie koszty w związku z tym poniesie Miasto. 


